

Title (en)

User-friendly office furniture

Title (de)

Benutzerfreundliches Büromöbelstück

Title (fr)

Meuble de bureau convivial

Publication

EP 2123190 A1 20091125 (FR)

Application

EP 08105388 A 20080919

Priority

FR 0853368 A 20080523

Abstract (en)

The furniture (10) has a working floor comprising a working plate (12) having an upper horizontal surface (14), where the plate is maintained between vertical posts (16). Each post includes horizontal beams (19) with an upper end (19A). A harmonization worktop (50) is mounted above the plate between the posts such that an upper horizontal surface (51) of the worktop is flushed with the upper end. The plate and the posts include clothing panels (20) made of conductive material consisting of wood, binder and metal particles, where the furniture is coated with epoxy paint.

Abstract (fr)

Meuble de bureau comprenant un niveau de travail (12) comportant un plateau de travail (12) ayant une première face supérieure (14) horizontale et maintenu entre un premier montant vertical (16) et un deuxième montant vertical (16). Au moins le premier montant vertical (16) comprend une extrémité supérieure (19A) à une hauteur fixe d'harmonisation. Le meuble comprend un niveau d'harmonisation (50) comportant une deuxième face supérieure (51) horizontale et monté au dessus du plateau de travail (12) entre les deux montants verticaux (16) de façon à ce que ladite deuxième face supérieure (51) affleure ladite extrémité supérieure.

IPC 8 full level

A47B 21/02 (2006.01); **A47B 21/04** (2006.01)

CPC (source: EP)

A47B 21/02 (2013.01); **A47B 21/045** (2013.01)

Citation (search report)

- [A] US 5752449 A 19980519 - SIMON PETER [DE], et al
- [X] US 5791259 A 19980811 - MANSFIELD MICHAEL T [US], et al
- [A] EP 1518479 A1 20050330 - STEELCASE SA [FR]

Cited by

CN103169251A

Designated contracting state (EPC)

AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HR HU IE IS IT LI LT LU LV MC MT NL NO PL PT RO SE SI SK TR

Designated extension state (EPC)

AL BA MK RS

DOCDB simple family (publication)

EP 2123190 A1 20091125; FR 2931346 A1 20091127; FR 2931346 B1 20100813

DOCDB simple family (application)

EP 08105388 A 20080919; FR 0853368 A 20080523